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International cooperation Mechanisms in combating corruption crimes

Abstract

In view of the comprehensive nature of the crimes of corruption and the fact that they
transcend the borders of the same Sate, both in terms of their elements and their effects,
combating them requires cooperation between Sates at all levels, both in terms of
criminalization and punishment or judicial cooperation by exchanging judicial procedures or
in terms of security cooperation between the police and institutional bodies among financial
ingtitutions In order to close the gates to the perpetrators of these crimes and follow themin
any country they were.

Keywords: Judicial cooperation, preventive measures, criminalization and punishment.

Mécanismes de coopération internationale dans la lutte contre la corruption

Résumé

Compte tenu du caractere exhaustif des crimes de corruption et du fait gu'ils transcendent les
frontiéres de I'Etat, tant en ce qui concerne leurs ééments que leurs effets, leur lutte requiert
une coopération entre les Etats & tous les niveaux, tant en matiére de criminalisation et de
sanction judiciaire qu'en matiere de securité, entre la police et la sécurité Institutions
institutionnelles et parmi les institutions financiéres afin de surveiller les auteurs de ces
crimes et de les poursuivre dans tous les pays.

Mots-clés: Coopération judiciaire, mesures préventives, incrimination et sanction.
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